

المادة رقم 7 بعد التعديل (After)	المادة رقم 7 قبل التعديل (Before)
<p>المادة 7: رأس المال للشركة</p> <p>رأس مال للشركة ثلاثمائة واحد وتسعون مليوناً وسبعمائة وسبعة وستون ألف (391.767.000) ريال سعودي مقسم الى تسعة وثلاثون مليوناً ومائة وستة وسبعون ألفاً وسبعمئة (39,176,700) سهماً عادية ومتساوية القيمة ، تبلغ قيمة كل منها عشرة (10) ريال سعودي ، وجميع الأسهم اسمية ونقدية.</p>	<p>المادة 7: رأس المال للشركة</p> <p>رأس مال للشركة مئتان وواحد وأربعون مليوناً و سبعمائة وسبعة و ستون ألف (241,767,000) ريال سعودي مقسم إلى أربعة وعشرون مليوناً ومائة وستة وسبعون ألفاً وسبعمئة (24,176,700) سهماً عادية ومتساوية القيمة ، تبلغ قيمة كل منها عشرة (10) ريال سعودي ، وجميع الأسهم اسمية ونقدية.</p>
<p>Article 7: The capital of the company</p> <p>The capital of the company is three hundred ninety one million seven hundred and sixty-seven thousand (391,767,000) Saudi riyals divided into thirty-nine million one hundred seventy-six thousand seven hundred (39,176,700) ordinary shares of equal value, each of which is ten (10) Saudi riyals, and all shares are nominal and cash</p>	<p>Article 7: The capital of the company</p> <p>The capital of the company is two hundred forty-one million seven hundred and sixty-seven thousand (241,767,000) Saudi riyals divided into twenty-four million one hundred seventy-six thousand seven hundred (24,176,700) ordinary shares of equal value, each of which is ten (10) Saudi riyals, and all shares are nominal And cash</p>